



Merhaba



مؤتمر " قلم " الدولي بروكسل 2011

* يتم الحصول علي برنامج ونموذج التسجيل عن طريق البريد الالكتروني

communicatie.merhaba@gmail.com

تنظم منظمة "مرحبا" مؤتمر "قلم" الدولي في بروكسل/ بلجيكا 2011 في الفترة ما بين 10- 12 ديسمبر 2011. موضوع المؤتمر هو "الأنوثة، الذكورة، النوع الاجتماعي، والتنوع الجنسي: الإسلام كثقافة شاملة، وروحانية للسلام العالمي". وسوف يقام هذا المؤتمر بدعم من منظمة " أنر سيركل " (جنوب أفريقيا) وبالتعاون مع منظمة "بداية" للمتليين و المثليات في منطقة وادي النيل (مصر والسودان) ، وعدد من النسويين/ات والمسلمين/ات الشماليين/ات.

نحن سعداء لاستقبال العديد من المتحدثين/ات الضيوف الدوليين ، ومن بينهم :



أمينة ودود (الولايات المتحدة الأمريكية) الأستاذة الجامعية الشهيرة والتي تكافح من أجل النسوية الإسلامية ، و التي تقول : "إن ظلم الجنسين (...) هو ضد الإسلام لأولئك الذين يفهمون تعقيد الوجود البشري لخلق واقع حياة يتحدى اضطهاد الجنس أو أي شكل آخر من أشكال الاضطهاد على أساس العرق أو الاثنية أو الطبقة أو التوجه الجنسي

لمزيد من المعلومات : http://en.wikipedia.org/wiki/Amina_Wadud



Merhaba



محسن هندريكس (جنوب إفريقيا) و هو رجل دين إسلامي مع خلفية كلاسيكية في الدراسات العربية والإسلامية التي حصل عليها من جامعة الدراسات الإسلامية كراتشي/ باكستان (1990-1994). انه إمام (زعيم ديني) حسب المهنة وأيضاً ناشط في مجال حقوق الإنسان مع التركيز على النوع الاجتماعي والتنوع الجنسي في الإسلام.

<http://www.theinnercircle.org.za>



عبد النور برادو (اسبانيا) رئيس المجلس الإسلامي الكاتالوني ، و هو منظم لمؤتمر الحركة النسوية الإسلامية ومنظم لمؤتمر حول الإسلام والمثلية الجنسية في عام 2010 ، يقول إن الإسلام والمثلية الجنسية لا يتعارضان ؛ و هو أيضاً رئيس الرابطة الكاتالونية من أجل الإصلاح الإسلامي.



Merhaba



في هذا المؤتمر نحن نريد أن نسهم في تنمية تمثيل سلمي للإسلام وتمكين المسلمين/ات الشموليين/ات وخاصة
المثليين/ات، ثنائي/ات الميل الجنسي، متحول/ات الجنس أو النوع الاجتماعي، أحرار/حرات الجنس ، و
مزوجي/ات الجنس منهم وتبادل المعارف والخبرات مع المتخصصين وجميع المهتمين في هذا الشأن
والمؤتمر مفتوح لجميع الأفراد والمنظمات التي تهتم بقضايا الإسلام ، النوع الاجتماعي ، الميول الجنسية والنسوية
الإسلامية.

للتسجيل: اسأل/ي عن نموذج التسجيل عبر البريد الإلكتروني

communicatie.merhaba@gmail.com



Merhaba



INTERNATIONAL CONFERENCE "CALEM BRUSSELS 2011"

*Programme and registration form via communicatie.merhaba@gmail.com

Merhaba organizes the international CALEM BRUSSELS 2011 conference on 10, 11 and 12 December 2011. The subject of the conference is 'Femininity, masculinity, gender and sexual diversity: Islam as an inclusive culture, a spirituality of universal peace'. This conference will be realized with the support of The Inner Circle (South Africa) and in collaboration with Bedayaa (Egypt-Sudan), feminist and inclusive Muslims.

We are happy to welcome several international guest speakers, among whom:



Amina Wadud (US), the famous university professor, struggling for an Islamic feminism, who said: "The oppression of sexes is (...) opposed to Islam and it is for those who are aware of the complexity of human existence to create a living reality that challenges the oppression of gender or any other form of oppression based on race, class, ethnicity or sexual orientation" - more information: http://en.wikipedia.org/wiki/Amina_Wadud



Merhaba



Mushin Hendricks (ZA) is an Islamic Scholar with a background in Classical Arabic and Islamic Studies obtained at the University of Islamic Studies, Karachi Pakistan (1990-1994). He is an Imam (religious leader) by profession and also a human rights activist focusing on gender and sexual diversity in Islam. <http://www.theinnercircle.org.za>



Abdennur Prado (ES), president of Junta islamica Catalan, is the organizer of the congress on Islamic feminism and the organizer of a conference on Islam and homosexuality in 2010; he says that Islam and homosexuality are not incompatible;

President of the Catalan league for Islamic reform



Merhaba



With this conference we want to contribute to the development of a peaceful representation of Islam, empower inclusive Muslims and especially LGBTQI Muslims and share knowledge and experience with professionals and all those interested in the matter.

The conference is open to all individuals and organizations that are interested in Islam, gender, sexual orientation and Muslim feminism.

Registration: ask for your registration form via communicatie.merhaba@gmail.com